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 Protokół Nr LXXV/2023 

z sesji Rady Miasta Ostrołęki 

z dnia 26 stycznia 2023 roku 
 

 

Sesja odbyła się w dniu 26 stycznia 2023 roku o godz. 10.00 w sali konferencyjnej nr 9  Urzędu 

Miasta Ostrołęki, Pl. Gen. Józefa Bema 1. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 2023 r. podjęto następujące uchwały: 
Uchwała nr 679/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Placówek Wsparcia Dziennego w Ostrołęce oraz nadania 

statutu, 

 

Uchwała nr 680/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Kurpiów,   

 

Uchwała nr 681/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

ustalenia nazwy placu w Mieście Ostrołęka, 

 

Uchwała nr 682/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2024, 

 

Uchwała nr 683/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

nadania nazwy hali sportowej przy ul. Partyzantów 3 w Ostrołęce, 

 

Uchwała nr 684/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

 

Uchwała nr 685/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Miasta Ostrołęki w 2023 roku”, 

 

Uchwała nr 686/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłaty za postój 

pojazdów na drogach publicznych w strefie, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich 

pobierania, 

 

Uchwała nr 687/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

na terenie Miasta Ostrołęki w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Uchwała nr 688/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych powstających 

na terenie Miasta Ostrołęki, 
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Uchwała nr 689/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Miasta Ostrołęki, 

 

Uchwała nr 690/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie 

miasta Ostrołęki, 

 

Uchwała nr 691/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 - 2042, 

 

Uchwała nr 692/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok, 

 

Uchwała nr 693/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

zamiaru przekształcenia Przedszkola Miejskiego Nr 1 „Kraina Uśmiechu” ul. rtm. W. Pileckiego 

11a i ul. gen. W. Sikorskiego 2/10 w Ostrołęce oraz Przedszkola Miejskiego Nr 9 „Bajkowa 

Kraina” ul. Ks. Franciszka Blachnickiego 16 w Ostrołęce poprzez zmianę ich siedziby, 

 

Uchwała nr 694/LXXV/2023 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 stycznia 2023 roku w sprawie 

zamiaru przekształcenia Przedszkola Miejskiego Nr 10 ul. Mazowiecka 7 w Ostrołęce oraz 

Przedszkola Miejskiego Nr 16 „Kraina Odkrywców” ul. Powstańców 4 w Ostrołęce poprzez zmianę 
ich siedziby. 

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył LXXV sesję Rady Miasta. 

Przywitał Wiceprezydent Annę Gocłowską, wszystkich, którzy oglądają transmisję sesji, wszystkich 

radnych, dyrektorów komórek organizacyjnych urzędu, trenera pana Mieczysława Mierzejewskiego 

oraz panią Czesławę Lewandowską twórczynię ludową. 
Stwierdził, że na dzisiejszej sesji obecnych jest 21 radnych wobec tego można podejmować 
uchwały.  

 

2. Wybór Sekretarza obrad.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby obowiązki sekretarza 

obrad na dzisiejszej sesji pełnił Wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek, który będzie 

czuwał nad prawidłowością głosowania podczas dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wybór na sekretarza 

obrad Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Stanisława Szatanka. 

Głosowanie: 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Na sekretarza obrad został wybrany Wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek.  

 

3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Informuję, że od Prezydenta Miasta Ostrołęki 

wpłynęło pismo z prośbą o wycofanie z legislacji projektu uchwały z punktu 8, tj. projekt uchwały 

w sprawie nadania statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej. Jednocześnie informuję, że od 

Prezydenta Miasta wpłynął projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2023-2024. Proponuję wprowadzenie tego projektu uchwały do rozpatrzenia, jako punkt 8.  
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Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację radnych.  

Do tego projektu uchwały na prośbę Biura Prawnego, chciałbym zgłosić poprawkę redakcyjną. W 

międzyczasie już po przekazaniu do Rady Miasta projektu uchwały, nastąpiła zmiana miejsca 

publikacji ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu narkomanii na lata 2023-2024. 

Tak też w podstawie prawnej w uchwale zamiast Dz. U. z 2021 poz. 1119 powinien być przywołany 

Dz. U. z 2023 roku, poz. 165. To jest ta poprawka redakcyjna.  

Informuję również, że od Prezydenta wpłynął projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Przedszkola Miejskiego nr 1 „Kraina Uśmiechu” przy ulicy Rotmistrza Witolda Pileckiego 11 A i 

ulicy Generała Sikorskiego 2/10 w Ostrołęce oraz Przedszkola Miejskiego nr 9 „Bajkowa Kraina”, 

ulica Księdza Franciszka Blachnickiego 16 w Ostrołęce, poprzez zmianę ich siedziby. Proponuję 
wprowadzenie tego projektu uchwały do rozpatrzenia, jako punkt 18 A.  

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wprowadzono pkt 18A. 

Informuję również, że od Prezydenta Miasta wpłynął projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Przedszkola Miejskiego nr 10 ulica Mazowiecka 7 w Ostrołęce oraz Przedszkola 

Miejskiego nr 16 „Kraina Odkrywców”, ulica Powstańców 4 w Ostrołęce, poprzez zmianę ich 

siedziby. Proponuję wprowadzenie tego projektu uchwały do rozpatrzenia, jako punkt  18B.  

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wprowadzono pkt 18B. 

Proponuję również wprowadzenie, jako punkt 18C, rozpatrzenie skarg, a w zasadzie przedłużenia 

terminów rozpatrzenia skargi Pana A.F. z dnia 20 grudnia 2022 r. na działanie władz Parku 

Wodnego w Ostrołęce i Pani E.J.M. z dnia 19 stycznia 2023 r. na Prezydenta Miasta Ostrołęki. 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wprowadzono pkt 18C. 

Informuję również, że od Prezydenta Miasta wpłynęły autopoprawki do projektów uchwał z 

punktów 9, 10, 17 i 18.  

Proponuję tradycyjnie, aby dyskusja w punktach 17 i 18 odbyła się łącznie, a głosowanie uchwał 

odbyło się oddzielnie, dotyczy to wieloletniej prognozy finansowej i zmiany uchwały budżetowej 

na 2023 rok.  

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Dyskusja w punktach 17 i 18 odbędzie się razem a głosowanie oddzielnie.  

 

4. Przyjęcie protokołu z LXXIV sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie protokół z LXXIV 

sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się 29 grudnia 2022 r., do którego uwag nie było.  

Głosowanie 
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Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół został przyjęty.  

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia Zespołu Placówek Wsparcia Dziennego w Ostrołęce oraz nadania statutu.  

Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Paweł 
Niewiadomski: Projekt, który został przedłożony Państwu dotyczy zmiany uchwały, która już 
została wcześniej przyjęta w sprawie utworzenia Zespołu Placówek Wsparcia Dziennego w 

Ostrołęce oraz nadania statutu. Zmiana załącznika do uchwały wynika z konieczności uaktualnienia 

zapisów w Statucie Zespołu Placówek Wsparcia Dziennego w Ostrołęce. Albowiem zgodnie z 

uchwałą nr 654/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z 24 listopada ubiegłego roku z dniem 1 

stycznia tego roku, Zespół ds. Asysty Rodzinnej, który funkcjonował przy Zespole Placówek 

Wsparcia Dziennego w Ostrołęce został włączony w struktury Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie w Ostrołęce. Zmianie ulega również adres siedziby tego Zespołu Placówek Wsparcia 

Dziennego z dotychczasowej siedziby przy ulicy Poznańskiej 34/36 na siedzibę przy ulicy Generała 

Ludwika Bogusławskiego 4 i w związku z tym podjęcie tej uchwały należy uznać za zasadne. 

Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców pozytywnie rozpatrzyła w pierwszym 

czytaniu projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęka zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Zespołu Placówek Wsparcia Dziennego w Ostrołęce oraz nadania statutu i wnioskuje o jego 

przyjęcie bez poprawek, głosami 8 za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Sekretarz Miasta Aneta Gutowska-Grucelska: Szanowni Państwo, tutaj będzie taka mała 

autopoprawka. Analogicznie do uchwały przyjmującej Program Przeciwdziałania Alkoholizmowi 

zmienił się tekst jednolity ustawy. Tu w treści paragrafu 1 w ust. 2, należałoby również dokonać 
zmiany publikacji, bo jest tekst jednolity, czyli będzie rok 2023, poz. 165.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Panie Mecenasie, czyli możemy uznać to, 

jako poprawkę redakcyjną, prawda? Czyli Szanowni Państwo, zmienia się podstawa prawna. 

Powinien być przywołany Dz. U. z 2023 roku, poz. 165.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Placówek Wsparcia 

Dziennego w Ostrołęce oraz nadania statutu z poprawką redakcyjną.  
Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do 

Stowarzyszenia o nazwie Związek Kurpiów.  
Sprawozdawca Komisji Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Promocji Jacek Łuba: Miasto 

Ostrołęka było dawniej członkiem tej organizacji. Później wystąpiło. Dziś chcemy wstąpić 
ponownie, jako podmiot wspierający. Myślę, że warto i tutaj komisja też się przychyliła do mojego 

zdania i głosami 7 za, zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. Dodatkowo mogę tylko 

powiedzieć, że koszt związany z członkostwem w tej organizacji, to około 4.000 rocznie.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia o nazwie Związek Kurpiów. 

Głosowanie 

Za – 22 



5 

 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia nazwy placu w 

mieście Ostrołęka.  

Sprawozdawca Komisji Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Promocji Jacek Łuba: 
Procedowany projekt uchwały dotyczy nazwy Plac Wolności, a umiejscowienie jego miałoby być w 

okolicach domów handlowych Kupiec i Handlowiec, w okolicy tak zwanej sceny przy Kupcu. 

Nazwa ta funkcjonowała dawniej w okolicach ulicy Farnej, potem została zmieniona i dziś z 

inicjatywy dwóch stowarzyszeń zaproponowana była taka nazwa. Rozpatrywaliśmy na Komisji 

Kultury te pismo, a dziś będziemy procedować już projekt uchwały w tej sprawie. Komisja Kultury 

głosami 7 za, była za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia nazwy placu w mieście Ostrołęka.  

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie uchwalenia Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2023-2024.  
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Zgodnie z przepisami ustawy o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi, prowadzenie działań związanych z profilaktyką 
rozwiązywania problemów alkoholowych, integracji społecznej oraz osób uzależnionych od 

alkoholu, należy do zadań własnych gminy. Poprzedni program obowiązywał do końca grudnia, 

2022 roku, wobec czego należy uchwalić program, który będzie na kolejny cykl, obowiązywał. Taki 

program można ustalić maksymalnie na cztery lata, ale też na wniosek Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, ten program proponowany jest na okres dwóch lat, żeby móc 

skorelować zadania z ogólnopolskimi badaniami w obszarze uzależnień od papierosów, alkoholu, 

narkotyków, które to badania prowadzone są, co cztery lata i najprawdopodobniej wyniki kolejnego 

badania będą ogłoszone w 2024 roku. W związku z tym, proponujemy ten program na 2 lata. Jakie 

zmiany w odniesieniu do tego poprzedniego, który jest kontynuacją programu obowiązującego w 

roku 2022, no to właśnie jest skrócony czas obowiązywania tego programu z czterech do dwóch lat. 

Uwzględnianie wyników diagnozy problemów w Ostrołęce, bo taka diagnoza była prowadzona. 

Wzięło w niej udział 150 osób dorosłych i prawie 1.900 uczniów szkół podstawowych i średnich. 

Wyniki porównywaliśmy do wyników badań ogólnopolskich i one są porównywalne a w niektórych 

zakresach mamy lepszą sytuację. Nie we wszystkich. W związku z tym, proponujemy tam nasilenie 

określonego rodzaju zadań i wśród zmian jest też taka zmiana, która dotyczy wynagrodzenia 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. W ocenie Pana 

Prezydenta, ale też w ocenie członków Komisji, pracowników wydziału, jest to osoba bardzo 

angażująca się w działania na rzecz profilaktyki rozwiązywania tych problemów i taka decyzja 

byłaby słuszna. A poza tym program uwzględnia zapisy ustaw, które są podstawą jego opracowania.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Ryszard Żukowski: Ja jestem zainteresowany tym, ażeby podać nam skład Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Ja nie wiem, kto jest przewodniczącym, kto zastępcą, 
jaki jest skład. Dlaczego nam się tego, co pewien czas nie przekazuje. 
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Panie radny, to są informacje ogólnodostępne 

na BIPie. Wszystko jest na stronie Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2024.  

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania nazwy hali 

sportowej przy ulicy Partyzantów 3 w Ostrołęce.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Przypominam o poprawce do tego projektu 

uchwały, która została uwzględniona w uzasadnieniu. 

Sprawozdawca Komisji Sportu i Turystyki Adam Kurpiewski: Komisja Sportu i Turystyki na 

swoim posiedzeniu pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 8 za, 

przeciwnych i wstrzymujących nie było. Mamy tu wnioskodawców i samego, że tak powiem 

wyróżnionego, którego imię nadajemy, który w mojej intencji myślę, że przemówi, bo Pan 

Przewodniczący obiecał, że da zabrać głos, więc nie będę tutaj wyręczał. Wszyscy członkowie 

komisji byli pozytywnie ustosunkowani do tej propozycji. Padały głosy w dyskusji takie, że to jest 

bardzo zasłużona osoba dla ostrołęckiego sportu. Z drugiej strony też jesteśmy zadowoleni, że 

wreszcie widzi się te osoby zamieszkujące Ostrołękę i działające na terenie Ostrołęki i dla naszej 

lokalnej społeczności i ich imieniem nazywane są nasze hale sportowe, czy inne miejsca ważne dla 

Ostrołęki.  

Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Panie Przewodniczący, to może ja zacznę, a gdyby 

potrzeba było jeszcze rozwijania wypowiedzi, to wtedy mam tutaj pomocników. Jest i Pani 

Dyrektor Zalewska i dyrektorzy, którzy zajmują się ogólnie sportem w mieście. W imieniu Pana 

Prezydenta dziękuję za chęć zajęcia się projektem uchwały. Natomiast panu trenerowi 

Mieczysławowi Mierzejewskiemu pozwolę sobie podziękować za zgodę na przyjęcie takiego 

patronatu nad halą sportową, bo jak już wynikało z wypowiedzi podczas komisji, ale też pewnie 

dzisiaj jeszcze padnie wiele dobrych, ciepłych słów pod adresem pana trenera. To postać godna. To 

człowiek, który przez lata przewodził wielu pokoleniom młodych ludzi, wspierając procesy 

wychowawcze rodziny, szkoły, wszystkich nas, którzy jesteśmy zainteresowani właściwym 

wychowaniem młodych ludzi. Dziękuję też za to, że oprócz wyników sportowych, ważne dla Pana 

Mierzejewskiego było to, jakie wartości młodzi ludzie wyznają i mam taką głęboką nadzieję, że 

uchwała zostanie podjęta, a motto trenera Mieczysława Mierzejewskiego będzie gdzieś zdobić halę, 
której będzie patronował. Pozwolę sobie je przytoczyć, bo dla mnie to wypowiedź niezwykle 

istotna. Dla Pana Prezydenta może też, przede wszystkim. Tylko ten, kto w walce sportowej poznał 

smak zwycięstwa, ale i gorycz porażki potrafi zrozumieć drugiego człowieka. Tylko ten potrafi 

zrozumieć bliźniego. Taka otwartość proszę Państwa na drugą osobę, dostrzeganie jej potrzeb w 

dzisiejszym świecie, myślę jest niezwykle ważne i warto i młodych, ale i dorosłych uwrażliwiać na 

takie potrzeby.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Radny Stanisław Szatanek: Ja sądziłem, że to będzie dłuższa dyskusja, bo postać nietuzinkowa, 

zasłużona, że każdy będzie chciał powiedzieć parę ciepłych słów i uhonorować Pana Mieczysława 

za to, co zrobił w swoim życiu dla wielu pokoleń, dla wielu młodych ludzi, którym wiele pomógł, 

ale ja do tego się za chwilę odniosę, tylko chce się podzielić też takim opiniami, które dotarły do 

mnie. Czy to prawda, że osoba, która jeszcze żyje? Jest taki wniosek, żeby nadać hali imię 
Mieczysława Mierzejewskiego, że to jest tak niepraktykowane. Ja mówię, jest to prawdą, a że jest 

praktykowane, to wiemy, ale też Panie Mieczysławie, proszę się nie obrazić, bo ja zawsze w takich 

rozmowach mam taką swoją furtkę. Jak jest sytuacja taka, to zawsze korzystam z takich 
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niestandardowych powiedzmy, fraz. Ja powiedziałem tak. Ile możemy czekać jeszcze, żeby ten Pan 

Mierzejewski umarł i dopiero można na tej hali nadamy imię jego, przecież człowiek udowodnił 

swoim życiem, że przez sport można żyć długo, cieszyć się dobrym zdrowiem. A, że mamy halę 
imieniem Gołasia. My tak naprawdę nie mamy wiele takich osób, żeby ich uhonorować w ten 

sposób, żeby dać imię jakiemuś obiektowi i Pan jest jednym z niewielu, gdzie można sięgnąć po 

Pana nazwisko, imię, a przede wszystkim zasługi. Chcę powiedzieć o tych zasługach 

niesportowych, bo te sportowe to wszyscy znają. To jest niemożliwe, żeby w Ostrołęce zapytać, 
zrobić taką sondę, „Kto to jest Mieczysław Mierzejewski?”, to naprawdę, idę o gruby zakład, że 

mało byłoby takich osób, które by miały problem wypowiedzenia się, kto to jest i czym się 
zajmował. Dla mnie taką ważną sprawą jest sam fakt, że Pan zajmował się młodymi ludźmi. Tak 

naprawdę ciężko dziś wyliczyć to wszystko, policzyć ilu setkom, tysiącom młodym ludziom Pan 

pomógł w ten sposób, że Pan zaszczepił ideę sportu, która jest bardzo ważna w życiu człowieka, bo 

ona buduje nie tylko charakter człowieka, przygotowuje na trudne sytuacje życiowe, uczy jak 

pokonywać trudności, jak zwyciężać nie tylko w sporcie, ale w życiu takim codziennym 

prywatnym. Przecież my już trochę przeżyliśmy. Wiemy, że życie nie jest takie sielankowe, że 

zawsze jest dobrze, dobrze, ale też każdy w życiu miał jakieś problemy i też musiał je pokonywać. 
Pan tego wszystkiego tych młodych ludzi uczył, ale jeszcze jest coś takiego, co dla mnie naprawdę 
jest najważniejsze. Pan tych ludzi odciągnął od powiedzmy, ja powiem wprost, oni nie popadli na 

margines społeczny. Wiemy, że środowisko, otoczenie czasami sprzyja młodym ludziom, którzy są 
na takim etapie początkowego rozwoju i są bardzo podatni na wszelkiego rodzaju powiedzmy 

uzależnienia, nałogi i zamiast oni korzystać dzisiaj, powiedzmy z tych programów 

profilaktycznych, ich rodziny, gdzie państwo, samorząd musiałby dokładać, to ci ludzie wyrośli na 

bardzo dobrych obywateli, mieszkańców nie tylko naszego Miasta, ale też całego kraju. Oni mają 
rodziny, cieszą się życiem, dają też przykład innym, płacą podatki, pracują na rozwój naszego 

Miasta, rozwój naszego państwa. Także naprawdę serdeczne dzięki Panie Mieczysławie za Pana ten 

ogromny wkład. Tego, na co dzień może tak nie widać, ale dzisiaj jest to znakomita okazja, żeby o 

Panu powiedzieć naprawdę ciepłe słowa. Poza tym Pana postawa, człowiek zawsze miły, 

uśmiechnięty, kulturalny, szlachetny, chętnie niosący pomoc innym. Przecież my to wszystko 

wiemy. Dlatego myślę, że też serdecznie dzięki dla wnioskodawcy, który wpadł na taki pomysł, 

żeby w końcu skorzystać z Pana dorobku życiowego, sportowego i nadać imię hali, która do tej 

pory taka była bezimienna i jestem serdecznie wdzięczny wszystkim. Bardzo proszę wszystkich 

Radnych, żebyśmy jednogłośnie zagłosowali i dali tę satysfakcję sobie, mieszkańcom, ale też i Panu 

Mieczysławowi.  

Radny Mariusz Popielarz: Ja nie chciałbym się rozgadywać, ale trudno nie zabrać głosu w takim 

momencie, kiedy trenera Mierzejewskiego zna się osobiście od wielu lat i jestem przekonany, że 

jest to słuszna decyzja. Wspaniały pomysł. Chciałbym pogratulować pomysłodawcom. Wydaje mi 

się, że, w zasadzie jestem przekonany, że najlepszym, w mojej ocenie, uzasadnieniem takiej, 

jedynie słusznej decyzji jest to, co widziałem na własne oczy. Mianowicie, jak wielkim szacunkiem 

z tą wdzięcznością za trud włożony w wychowanie wielu pokoleń młodzieży, darzą młodzi ludzie, 

którzy, że tak powiem spod ręki trenera Mierzejewskiego wyszli. To jest dowód na to, że jest to 

słuszna decyzja. Dlatego jeszcze raz, serdecznie dziękuję i gratuluję pomysłodawcom i jestem 

przekonany, że to będzie wspaniały patron, przykład do naśladowania dla wielu pokoleń młodzieży. 

Radny Henryk Gut: Panie Mieczysławie, ponieważ brata bardzo znałem i bratową, więc gratuluję 
rzeczywiście, jakby tej drogi życiowej, którą Pan z tego tytułu też jest z tej działalności. Wynika to 

też z opinii wielu młodych ludzi, którzy korzystali z Pana pomocy. Zajmując się wychowaniem już 
też od iluś lat, można tylko, że tak powiem być wdzięcznym jednocześnie, że tutaj oficer Wojska 

Polskiego, musi to paść, też miał taką, że tak powiem ideę wspomagania młodych ludzi, czyli Pan 

to dostrzegał, a jednocześnie, wielu zdaje się, że bokserów chyba też tutaj skorzystało z tego tytułu, 

którzy w boksie chyba angażowali się. Rzeczywiście, te pytania, które gdzieś tam padły, że osoba 

żyjąca nie może otrzymać takiego wyróżnienia, no nie ma takich zakazów, absolutnie przecież 
można zawsze przyjąć i tutaj jak najbardziej będę za tym, żeby tutaj wspomóc tym wyróżnieniem i 

niech ono będzie takim podziękowaniem dla Pana działalności.  
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Radny Jacek Łuba: Ja też króciutko, bo Pan mnie i tak pewnie nie pamięta, ale ja uczęszczałem do 

Pana Mietka na zajęcia, miałem chyba trzynaście lat, niestety potem zamknięto nam sekcję, ale też 
jak najbardziej dziękuję. To było ciekawe doświadczenie i jak najbardziej będę za.  

Radny Mariusz Mierzejewski: Ja chciałam tylko powiedzieć, że tutaj na przykładzie kolegi Jacka 

można powiedzieć, że dobrze wychowuje Pan Mieczysław, bo wyszedł na ludzi.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ja ze sportem jestem związany też 
praktycznie, no może nie od urodzenia, ale tak jak miałem 10 lat, związałem się ze sportem i ta 

przygoda trwa do dzisiaj. Na początku mojego wystąpienia chciałbym serdecznie podziękować za 

bardzo dobre uzasadnienie do tego projektu uchwały i do tego już się nie będę odnosił, bo wszyscy 

Państwo Radni to uzasadnienie otrzymaliście. Tam jest bardzo dużo sukcesów sportowych trenera 

Mieczysława Mierzejewskiego. Ja tak sobie pozwoliłem troszeczkę z innej strony. Trenera 

Mierzejewskiego ja poznałem w 1999 roku. Ja to doskonale pamiętam i wtedy, jak na miejscu 

trenera, gdzie teraz stoi i słucha, ja zaczynałem przygodę z samorządem, jako Przewodniczący 

Rady Osiedla Łęczysk, a trener Mierzejewski zasiadał wtedy, jako Radny Wiceprzewodniczący 

Komisji Sportu. Jak dobrze trenerze pamiętam, chyba tutaj, na miejscu, gdzie w tej chwili siedzi 

Mariusz Popielarz. To było zawsze trenera miejsce, był aktywnym radnym, działał, jako 

Wiceprzewodniczący Komisji Sportu w latach 1998 - 2002. Jest to osoba bardzo szanowana w 

środowisku bokserskim. Trenerze ja w tej chwili się chwalę, bo dziękuję trenerowi i tutaj Markowi 

Ołdakowskiemu, który też był wielkim orędownikiem organizacji gal bokserskich w Ostrołęce. I tu 

trzeba też przypomnieć czasy Prezydenta Załuski, bo wtedy te imprezy na takim topowym poziomie 

zaczęły się odbywać w Ostrołęce. Tu Szanowni Państwo, przypomnę tylko, że w Ostrołęce walczył 

Diablo Włodarczyk, walczył Mariusz Wach, nie wiem, czy walczył Adamek, ale tutaj trener 

podpowiada, że walczył, i Gołota. I Szanowni Państwo, to nie jest przypadek, bo gdyby nie było 

trenera Mierzejewskiego, to tak wielkie nazwiska i osoby zasłużone dla polskiego boksu nigdy by 

nie były w tym mieście i tu należy podkreślić i zaangażowanie organizacyjne i trenera i Marka 

Ołdakowskiego, który tu jest obecny na sali, za co ja mu serdecznie dziękuję i powiedziałem o tym 

szacunku w środowisku. Ja byłem tym szczęściarzem, że byłem na kilku galach zawodowych 

właśnie z trenerem Mierzejewskim, z Markiem Ołdakowskim. Jeździł z nami jeszcze tutaj 

Wicestarosta Pakieła. Ja jestem dobrym obserwatorem. Tam, gdzie był trener Mierzejewski, tam 

zawsze jacyś ludzie się kręcili i to tacy typu Andrzej Wasilewski, promotor sportu, który jest 

właścicielem grupy zawodowej w boksie. I tak jest dobrze postrzegany, zawsze zapraszany do ringu 

i to tak naprawdę buduje, że to jest ostrołęczanin, osoba, która poświęciła wiele, wiele lat swojej 

ciężkiej pracy. Dzięki zaangażowaniu mogliśmy w ostatnim, bodajże w ubiegłym roku również 
gościć zawodowych bokserów na hali im. Arkadiusza Gołasia. Też jest to Szanowni Państwo, też, o 

czym trzeba mówić. Była to gala transmitowana przez telewizję, także jest to wielka promocja dla 

naszego Miasta. Także mówię tak, trenerze, ale jesteśmy też takimi kolegami. Ja jestem ciut 

młodszy od trenera Mierzejewskiego, ale wiele od niego się uczę i Szanowni Państwo, ja to sobie 

tutaj popisałem tak w tezach, bo chciałbym, żeby mi nic nie umknęło, a nie nawiązuje jak widzicie 

Państwo do tego, co jest napisane w uzasadnieniu. To, co we mnie budzi podziw do dzisiaj trenerze 

to to, że, pomimo że Pan już ósemkę z przodu ma w tym peselu, no, bo tak niestety czas szybko 

poleciał, to jest Pan osobą, którą należy naśladować, jako osoba aktywna, bo trenera 

Mierzejewskiego jak żyjemy w tym mieście, można jeszcze widzieć, pomimo tego wieku, jak sobie 

truchta na tej obwodnicy i daje bardzo dobry przykład ostrołęckiej młodzieży, ale nie tylko 

młodzieży, bo mając 80+ można się cieszyć zdrowiem, tylko ja zawsze powtarzam, na to zdrowie, 

to trzeba sobie zapracować i prowadzić taki tryb życia, jak prowadzi trener Mierzejewski. Panie 

Trenerze, oczywiście cały Klub Radnych Nasza Ostrołęka, bo my dyskutowaliśmy o Panu długo, 

tak jak ja mówiłem na Komisji Sportu, że ja zabiorę głos na sesji Rady Miasta. Dziękuję Panu za 

ten cały dorobek. Jest Pan dumą naszego miasta i teraz chciałbym Pana poprosić, żeby usiadł Pan 

przy Panu mecenasie Kobylińskim i chciałbym Panu oddać głos.  

Pan Mieczysław Mierzejewski: Tu tak dużo było powiedziane, że właściwie to nic dodać, nic ująć. 
Ja tylko chciałbym jeszcze nawiązać do tego, dlatego mnie bardzo przyjemnie jest, że po raz 

pierwszy w życiu, to mówię bardzo poważnie, po raz pierwszy w życiu moim, coś takiego miłego 
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mnie spotkało, pod koniec mojego żywota nie oszukujmy się, że będę, planowany jestem do tego 

wyróżnienia, ponieważ jestem rodakiem tej ziemi. Tu się wychowałem. Tu do szkoły podstawowej 

chodziłem, dopiero do dwójki starej. Dopiero później wyemigrowałem w Polskę, ale i wróciłem na 

swoje stare śmieci. Po 22 latach będąc w Polsce, wróciłem tutaj. I tutaj rozpocząłem tą działalność 
sportową i to zawsze podkreślałem i to dzisiaj było to mówione, że najważniejsze dla mnie to było 

to, że te dzieci starają się mnie naśladować w tym pozytywnym takim odczuciu. Tłumaczyłem im 

zawsze, że dzięki temu, że sportem się zajmowałem, no to jestem tym, co jestem. Ponieważ tak się 
złożyło, że początkowo to w piłkę nożną grałem RKS Okęcie, później ciężary Legia Warszawa, a 

później dopiero się zabrałem za boks. No, dlaczego, nie wiem. Nie miałem osobowości żadnej 

takiej jakiejś wojowniczej, ale w pracy tak. I dlatego jestem dumny z tego, że tak to się stało, że 

chcecie mnie uhonorować tym, żebym był tym patronem tej hali sportowej, gdzie na tej hali 

sportowej, to już była mowa też, odbywały się mecze międzynarodowe. Trzy razy Kanada 

boksowała w Ostrołęce. No oczywiście z moimi zawodnikami też. Dwa razy Australia, no nie 

mówiąc o sąsiadach naszych, bo to było wiele, wiele razy, ale gdzie odbywały się również 
Mistrzostwa Polski, puchary Polski i to też trudno policzyć, gdzie dziesiątki moich tych dzieci, jak 

ja ich zawsze nazywałem, zdobywały Mistrzostwo Polski, Puchar Polski, medale Mistrzostw 

Polski. Trudno mi było policzyć w tej chwili, bo w tym czasie nie było możliwości, żeby to 

rejestrować. Dlatego też chciałbym podziękować wam, że żeście docenili tą moją, tylko, jak ja 

mówię, tylko trzydziestopięcioletnią pracę w Ostrołęce, a sześćdziesiąt lat związane ze sportem. I 

to, co już było mówione tu również chcę podziękować tym, którzy wcześniej popierali tą moją 
działalność i mówię, najważniejsza jest nie sportowa, ale wychowawcza, Arkowi Dobkowskiemu, 

który pięknie zawsze w prasie to podawał, Markowi Ołdakowskiemu no i wielu, wielu innych. I 

Przewodniczącemu i Prezydentom, i Wojewodom, bo w tym czasie przecież pracowałem w 

Urzędzie Wojewódzkim. Jak ja mówię, no tylko dwadzieścia dwa lata w Urzędzie Wojewódzkim i 

na tej sali tutaj to wiele razy prowadziłem sam szkolenia, ćwiczenia, i krajowe, i wojewódzkie, i 

międzywojewódzkie. Tym bardziej jest mi miło, że mogę w tej chwili usiąść w innej roli już 
nieprowadzącym, czy uczestniczącym w Radzie Miasta tylko odbierać tak miłe, przyjazne fakty. 

Także chcę kończyć to. Dzięki wam bardzo. Uważam, że będę się starał, ile będę jeszcze żył, bo ja 

to zawsze mówię, że też to mnie głupio było. Początkowo liczyłem, że tylko po śmierci można 

nadawać, ale przypomniano mi, że żyjący ludzie w tej chwili też już byli honorowani, a chcę 
powiedzieć jeszcze, że w boksie, to w historii boksu tylko dwójka dostąpiła tego zaszczytu właśnie, 

że ich obiekty zostały wyróżnione, czyli to byli Jurek Kulej, dwukrotny Mistrz olimpijski i Józef 

Grudzień, którzy wiele razy u nas tutaj byli, że Grudzień to też Mistrz Olimpijski, Wicemistrz 

Olimpijski, już nie mówiąc o Mistrzostwach Europy. Wybitni, ja to jestem zawsze malutki taki, no 

tylko Wicemistrz Polski. To jest moje takie skromne, że nie ma, co nawet wspominać o tym. Także 

dzięki wam jeszcze raz za to i mam nadzieję, że będę dalej o właśnie tym, że przekażę swoje 

muzeum, a to chcę powiedzieć, że muzeum niektórzy byli właśnie w tym moim muzeum, to 

muzeum jest największe muzeum, najlepsze w Polsce, nie ma takiego drugiego, w Europie to nie 

wiem, że przekażę to właśnie do tej hali sportowej, która będzie miała moje imię.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania nazwy hali sportowej przy ulicy Partyzantów 3 w 

Ostrołęce wraz z poprawką redakcyjną, 
Głosowanie 

Za – 23 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zarządził 10 min. przerwy.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – wznowił obrady po przerwie.  
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia stawki za 

jeden kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców wraz z autopoprawką, 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Waldemar Popielarz: Tak jak w tytule projektu uchwały, 

uchwała dotyczy ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców i wynika z 

przepisów prawa oświatowego. Stawkę za 1 kilometr przebiegu pojazdu określa Rada Gminy w 

drodze uchwały. Wobec powyższego, podjęcie uchwały jest zasadne. Do projektu uchwały, tak jak 

Pan Przewodniczący wspomniał, wpłynęła autopoprawka Pana Prezydenta, która dotyczy zmiany 

zapisu w paragrafie 4. Paragraf 4 otrzymuje brzmienie: Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 

dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego z mocą 
obowiązującą od dnia 17 stycznia 2023 roku. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła 

przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta Ostrołęki, 8 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się i wnioskuje o przyjęcie projektu przez Radę 
Miasta Ostrołęki.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnionej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

wraz z autopoprawką. 
Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta.  

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta Ostrołęki w 2023 roku.  

Wystąpienie sprawozdawcy Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i 
Ochrony Środowiska Mariusz Mierzejewski - Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 

Technicznej i Ochrony Środowiska rozpatrywała projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Miasta Ostrołęki w 2023 roku. Program taki przyjmowany jest po to, żeby potem te 

wszystkie nasze służby miejskie miały podstawę do tego, żeby przeprowadzać różne czynności 

związane ze zwierzętami, czy związane z odławianiem, czy z jakimś tam zaopatrzeniem tych 

zwierząt. Tutaj głosy rozłożyły się w następujący sposób. Było 8 głosów za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Ostrołęki w 2023 roku.  

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta.  
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłaty za postój pojazdów na 

drogach publicznych w strefie, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania.  

Wystąpienie sprawozdawcy Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i 
Ochrony Środowiska Mariusz Mierzejewski: Jak wiemy, na terenie Miasta Ostrołęki obowiązują 
strefy płatnego parkowania. Temat ten był omawiany już kilkakrotnie na sesjach Rady Miasta. Tutaj 

nie będę, jakby przytaczał całej idei potrzeby funkcjonowania tych stref, bo niewątpliwie te strefy i 

to, że są to opłaty w tych strefach, szczególnie w tych, w których jest mniej tych miejsc do 

parkowania, są bardziej obciążone komunikacyjnie. Niewątpliwie takie rozwiązanie wpływa na to, 

że rotacja samochodów dokonuje się częściej. W związku z tym, ta możliwość zaparkowania jest 

łatwiejsza zdecydowanie. To już oprócz jakby takich atutów i tych wszystkich kwestiach 

związanych z tą strefą płatnego parkowania, to wiadomo, że ona się zmienia, ulega modyfikacjom. 

Są różne nowe strefy wprowadzane, są kwestie techniczne odnoszące się do tego, w jaki sposób i w 

jakich godzinach ma w tej strefie być ta opłata naliczana. W związku z tym, co jakiś czas 

dokonujemy modyfikacji projektu tej uchwały, tak i mamy tutaj w tym przypadku. Komisja 

Techniczna tę modyfikację zaopiniowała pozytywnie, 8 głosów było za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

wysokości stawek opłaty za postój pojazdów na drogach publicznych w strefie, wysokości opłaty 

dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Uchwała została podjęta.  

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług na terenie Miasta Ostrołęki w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski: Przedmiotowy projekt uchwały dostał aprobatę naszej 

Komisji, 7 głosów było za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Ta uchwała i 

następna, odnosi się do gospodarki odpadami na terenie miasta. Także tutaj, jakby były jakieś 
szczegółowe pytania, to myślę, że są kompetentni urzędnicy, Pan Dyrektor, jak byście Państwo 

chcieli coś dopytać. Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Otworzył dyskusję w tym 

punkcie.  

Radny Ryszard Żukowski: Chciałem się dopytać. Jeżeli chodzi o nieruchomości zamieszkałe, 

zabudowa jednorodzinna. Dotychczas tak było, że co dwa tygodnie były odbierane odpady, 

związane z papierem i sztuczne, tam metale i tak dalej. A teraz napisane zostało nie rzadziej, niż raz 

w miesiącu. Czy to się coś zmieniło i jaka jest perspektywa tego wszystkiego? Bo w naszym, biorę 
na przykład pod uwagę nasz dom, gdzie mieszka tam trzy rodziny, więc po prostu to jest 

niemożliwe, żeby tak było. Bo nie jesteśmy traktowani, jako wielorodzinny, a jako jednorodzinny, 

więc po prostu płacimy za to, więc po prostu jak to jest? Proszę mi to wyjaśnić.  
Dyrektor Wydziału GKOŚ Jacek Mieczkowski: Panie Radny, chciałem wytłumaczyć, że akurat  

te zapisy, o które Pan tutaj się pyta, w tej uchwale nie zostały zmienione. W tej uchwale zmieniamy 

tylko i wyłącznie nazewnictwo- odpady w zakresie odpadów budowlanych i rozbiórkowych, które 

do tej pory były tak nazwane, a zgodnie ze zmianami w ustawie o odpadach dodaliśmy do tego 
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wyrażenie z gospodarstw domowych, a ten zapis, o którym Pan mówi nie jest rozpatrywany, nie 

powinien być rozpatrywany w tej uchwale. Natomiast ja, jeśli Pan prosi, wytłumaczę Panu, 

dlaczego zostały zmienione w tamtym roku bodajże w lipcu zmiana uchwały była dotycząca 

częstotliwości wywozu, a mianowicie chodzi także o to, że wywożąc odpady rzadziej, jeśli chodzi o 

papier i szkło, bo to taka zmiana raz w miesiącu dla nieruchomości jednorodzinnych to jest i papier 

i szkło, jest raz w miesiącu, powoduje zmniejszenie kosztów, jakie ponosimy na wywożenie tych 

odpadów. Więc można by było zostawić, tak jak tutaj Pan zauważył, dwa razy w miesiącu, 

oczywiście. Można wrócić by było na Pana prośbę, czy na prośbę Państwa Radnych, jakby taki 

wniosek był do Pana Prezydenta, żebyśmy wrócili do systemu odbioru odpadów papieru, czy szkła 

dwa razy w miesiącu, ale to podniesie nam koszty odbioru odpadów.  

Radny Ryszard Żukowski: W harmonogramie to jest, co dwa tygodnie. Z góry dostaliśmy. 

Natomiast zaniepokojony zostałem właśnie, bo może nie zauważyłem tego, to było wcześniej. Więc 

jeżeli szkło, to nie ma sprawy tak, ale jeżeli chodzi o papier i tworzywa sztuczne, to niestety tak 

było i niech tak pozostanie, co dwa tygodnie.  

Dyrektor Wydziału GKOŚ Jacek Mieczkowski: OK, ale zapis, który brzmi „nie rzadziej niż raz  

w miesiącu”, tylko nam tak naprawdę pozwala na dostosowanie harmonogramu do tego, co my 

byśmy chcieli zrobić. Jeżeli jest wpisane, nie rzadziej niż raz w miesiącu to ja mogę odebrać raz  

w miesiącu, ale równie dobrze mogę odebrać w zależności od tego, jaka jest potrzeba. Natomiast 

ten zapis, o którym też Pan mówi na zabudowie niezamieszkałej, tam wprowadziliśmy ten zapis 

konkretnie raz w miesiącu lub dwa razy w miesiącu, jeśli chodzi dla szkła i dla papieru, bo 

właściciele nieruchomości niezamieszkałych chcieli mieć możliwość rzadszego odbioru właśnie 

poszczególnych frakcji, natomiast w przypadku tworzyw sztucznych, biorąc pod uwagę jak to 

wygląda i analizując ilości wytwarzanych odpadów, nie można było zrobić rzadszego odbioru. 

Natomiast w przypadku papieru i szkła dopuściliśmy możliwość odbioru raz lub dwa razy w 

miesiącu. To spowodowało,  

że w tej chwili mają niektórzy, którzy chcą oczywiście zmniejszyć sobie opłaty, właściciele 

nieruchomości niezamieszkałych, mniejsze rachunki za odbiór odpadów.  

Radny Ryszard Żukowski: To, jeżeli można uporządkować, to gdyby taka sytuacja się stała,  

że u nas na przykład w domku wielorodzinnym, byłoby tego papieru więcej niż raz na miesiąc,  

to wtedy mogę zgłosić do Pana i oni przyjadą. 
Dyrektor Wydziału GKOŚ Jacek Mieczkowski: Jeśli Pan zauważył, że w harmonogramie macie 

Państwo dwa razy w miesiącu, to odpieramy dwa razy w miesiącu. To się nic nie zmieniło. Tylko 

zapis, który w uchwale mówi, że możemy odbierać nie rzadziej niż raz w miesiącu.  

Radny Ryszard Żukowski: To ja bym sobie poradził, ale ja mam tłum mieszkańców i muszę się 
przed nim tłumaczyć potem.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług na terenie Miasta Ostrołęki w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi z poprawkami 

redakcyjnymi  

z Komisji Prawa i współpracy  z Samorządami Mieszkańców. 

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie górnych stawek opłat  

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
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przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych, powstających  

na terenie Miasta Ostrołęki. 

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski: Ten projekt uchwały odnosi się do tak zwanych ścieków, tak, 

czyli do płynnych odpadów. Tak, żeby to jakoś tutaj Państwu mniej skomplikowanie  

niż w tym projekcie uchwały jest to opisane, przedstawić. No to oczywiście głosowaliśmy, jako 

Komisja i oddaliśmy pozytywną opinię, 7 głosów było za, przy braku głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Otworzył dyskusję w tym punkcie. Głosów  

w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych, powstających na terenie Miasta Ostrołęki. 

Głosowanie 

Za – 23 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Ostrołęki.  

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska, Mariusz Mierzejewski: Komisja obradowała w temacie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Miasta zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta Ostrołęki. Jest to szereg regulaminów, szereg przepisów tutaj takich, 

które do uszczegóławiają pewne kwestie związane z opłatami, też kwestie związane  

z odpowiedzialnością za przestrzeń tą miejską znajdującą się, powiedzmy, w zarządzie miasta, ale 

też mamy takie przestrzenie na przykład przy płotach, gdzie mówi się o tym, że powierzchnia  

na przykład chodnika, która przylega bezpośrednio do posesji mieszkańca wtedy mieszkaniec jest 

odpowiedzialny za to, że na takim odcinku musi utrzymać czystość, czy odśnieżyć ten teren. Jakby 

tego rodzaju przepisy po to są tworzone i regulaminy, żeby jasno każdy mieszkaniec wiedział  

za co odpowiada i też głównie po to tworzone są tego rodzaju regulaminy. Tutaj głosy 7 za, przy 

braku wstrzymujących i przeciwnych poparły projekt przedmiotowej uchwały. Jeśli będą pytania  

ze strony Państwa Radnych, to bardzo proszę, na komisji była wyczerpująca rozmowa na ten temat. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Otworzył dyskusję w tym punkcie. Głosów  

w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta Ostrołęki z poprawkami redakcyjnymi zgłoszonymi przez Komisję Prawa i 

Współpracy  

z Samorządami Mieszkańców. 

Głosowanie 

Za – 23 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie Miasta 
Ostrołęki. Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Mariusz Popielarz: Prezydent Miasta 

Ostrołęki przedłożył projekt uchwały, który zakłada obniżenie rocznych stawek podatku od 

środków transportowych dla ciągników siodłowych i balastowych, przystosowanych do używania 

łącznie z naczepą lub przyczepą z dwiema osiami, zawieszeniem pneumatycznym lub 

zawieszeniem uznanym za równoważne i dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów, 

ciągnik siodłowy plus naczepa, ciągnik balastowy plus przyczepa o równej lub wyższej niż 31 ton, 

z 1 557 zł do 1 457 zł i jest to minimalna stawka w zaokrągleniu do pełnych złotych. Ponadto 

projekt zakłada obniżenie rocznych stawek podatku od środków transportowych dla przyczep i 

naczep o trzech osiach i więcej z zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za 

równoważne o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów dopuszczalnej masie 38 ton z 1 

039 zł  972 zł, to jest do stawki minimalnej w zaokrągleniu do pełnych złotych. Projekt ten zakłada 

również obniżenie stawek w powyższych kategoriach pojazdów, których liczebność jest największa 

w firmach transportowych, spowoduje uatrakcyjnienie Miasta Ostrołęki, jako miejsca lokowania 

nowych biznesów, a także wpłynie korzystnie dla zawierania umów leasingowych w firmach 

leasingowych mających siedzibę na terenie Miasta. Wpływy do budżetu zmniejszą się w przypadku 

podjęcia tej uchwały o kwotę około 180 000 złotych. Komisja na swym posiedzeniu przyjęła 

przedmiotowy projekt uchwały głosami 7 za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
i rekomenduje Radzie przyjęcie tego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Mariusz Mierzejewski: Ja chciałam pochwalić tutaj wnioskodawcę, Prezydenta za ten 

projekt uchwały, dlatego, że w tych czasach niewątpliwie ciężkich, i w których musimy się mierzyć 
z tym, że wszystko idzie do góry i podwyżki trzeba jakieś planować, tak jak wszyscy je planują,  
że udało się wygospodarować na tej pozycji podatkowej takie rozwiązanie, żeby mało, że nie 

podnosić to jeszcze, żeby te obciążenia w tej przestrzeni były mniejsze. Ostrołęka przez te kilka lat 

utrzymywania takiego poczucia wśród przedsiębiorców, że to jest troszkę takie zagłębie pod tym 

względem transportowym, bo dużo firm rejestruje tutaj lokalnie pojazdy i wybiera Ostrołękę, jako  

to miejsce macierzyste dla rejestrowania tych samochodów i myślę, że to bierze się między innymi 

też z tego, że te opłaty podatkowe są na tyle korzystne, że wybierają taki kierunek. No jednocześnie 

powodują, że dookoła tego tworzy się pewnego rodzaju infrastruktura biznesowa, ona się rozwija  

i daje możliwość też prosperowania w tej przestrzeni iluś firmom, które, że tak powiem pracują  
w osnowie, że tak powiem tego transportu i lepiej jak one tutaj działają na terenie Miasta Ostrołęki, 

niż gdzieś indziej i tutaj zostawiają swoje podatki. Także dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek: Ja dołączę się do tego głosu 

Przewodniczącego, Pana Mariusza Mierzejewskiego z podziękowaniem dla Pana Prezydenta. 

Szanowni Państwo, to jest następny przykład oraz dowód ze strony Pana Prezydenta, jak troszczy  

się o mieszkańców naszego Miasta. W tym wypadku rozmawiamy o przedsiębiorcach,  

o transportowcach, którym też tak jak przewodniczący Mariusz Mierzejewski podkreśli, nie jest  

w tym trudnym czasie lekko. Ktoś może powiedzieć, że to nie są jakieś wielkie, nazwijmy  

to upustami, pomniejszenia tych podatków, ale sam sygnał wysłany przez Pana Prezydenta 

pokazuje tą troskę i zrozumienie tego zagadnienia, że jeśli lokalnie możemy wesprzeć naszych 

mieszkańców to trzeba robić. I tak jak Mariusz Mierzejewski, Pan Przewodniczący Komisji 

Technicznej powiedział, że długofalowo może nawet się miastu to płacić, bo zachęci to innych 

przedsiębiorców, żeby na przykład rejestrowali swoje firmy w naszym mieście. Ale ja przypomnę, 
też wszystkim Państwu, że ja to podkreślam za każdym razem, gdzie mam taką możliwość 
wypowiadania się, bo warto mówić taką uczciwą prawdę, że Pan Prezydent od samego początku 

przyjął taką filozofię właśnie, że jeśli chodzi o podatki lokalne, będzie starał się nie podnosić. Jest 

to trudne, bo wiemy, że dochody się uszczuplają z różnych przyczyn, też po części z polityki rządu. 

Z przyczyn takich obiektywnych jak pandemia COVID, czy wojna w tej chwili za naszą wschodnią 
granicą, ale mimo tak trudnej sytuacji, Pan Prezydent jednak potrafi wykonać taki, nazwijmy to w 

tej chwili, może mały kroczek, gest w kierunku przedsiębiorców, ale warto to zauważyć. Także 
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serdeczne dzięki dla Pana Prezydenta, a przy okazji może nas ogląda to pozdrawiam Pana 

Prezydenta i całą rodzinę. Życzę miłego wypoczynku i szczęśliwego powrotu do nas. Czekamy, 

Panie Prezydencie, do zobaczenia.  

Radna Ewa Żebrowska – Rosak: Pan Przewodniczący Stanisław jak zwykle pobudził mnie  

do zabrania głosu. Rzeczywiście też uważam, że zawsze należy mówić prawdę i tylko prawdę. I 

takim świetnym przykładem takiej polityki Pana Prezydenta pod kątem niskich podatków jest z 

ostatnich sesji podniesienie podatku nieruchomości dla osiedla Wojciechowice.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek: Ja pamiętam tą dyskusję, też zabierałem 

głos. Właśnie to jest ta umiejętność, żeby tak działać, podejmować takie decyzje, bo wtedy głos 

zabierała Pani Radna Grażynka Sosnowska. I tak troszeczkę była zbulwersowana, dlaczego  

to w Wojciechowicach? A ja pamiętam, co ja wtedy powiedziałem. To jest właśnie ta mądrość  
ze strony Pana Prezydenta, żeby takie podejmować decyzje, takie przygotować projekty uchwał, 

żeby nie uderzały w mieszkańców. Mówimy o podniesieniu podatków, dla kogo? Dla trucicieli pod 

tytułem Stora Enso, Elektrownia. Ja wtedy też podkreślałem. Takim trzeba podnosić podatki. I będę 
zawsze po stronie Prezydenta, że w takich przypadkach trzeba podnosić podatki i zmuszać do takiej 

działalności, żeby mniej szkodzić społeczeństwu lokalnemu. Podkreślę jeszcze raz. Tak działać, 
takie podejmować decyzje, żeby nie odczuli tego zwykli mieszkańcy Miasta Ostrołęki. Kończąc 

powiem, cała polityka Pana Prezydenta, jeśli chodzi o podatki lokalne, polega na tym, żeby 

mieszkańcom tych podatków nie podnosić, a dzisiaj mamy przykład, że niektórym nawet obniżamy.  

Radna Ewa Żebrowska – Rosak: Ja Państwa bardzo przepraszam, bo też myślałam, że 

skończymy wcześniej. No, ale no nie mogę, nie mogę po prostu się nie odezwać. Ja tylko chciałam 

powiedzieć, że nazywanie tych zakładów trucicielami, to myślę, że to tak trochę było przesadzone, 

bo Pan Stanisław jest byłym pracownikiem Energa Elektrownie Ostrołęka SA i wie doskonale, że 

instalacje odsiarczania spalin dwójka, którą posiadamy za wiele milionów, jest jedną z 

najnowocześniejszych instalacji w całej Europie. Także dziwię się, że Pan nazywa trucicielami, ja 

więcej w obronie mojej firmy nie będę się wypowiadała, bo mi nie wypada. Natomiast pragnę też 
zauważyć, że ci truciciele zatrudniają, są największymi rynkami pracy dla naszych mieszkańców. 

Także to też ja myślę, że powinniśmy kompleksowo rozpatrywać.  
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek: No to jeszcze ad vocem i tutaj zgodzę 
się z Radną Panią Ewą Żebrowską – Rosak, ale powiedzmy też uczciwie, te firmy uzyskują 
ogromne zyski, więc mogą się podzielić i takie podniesienie podatku, które będzie uszczupleniem 

dla firmy Energa Elektrownie Ostrołęka, nie pamiętam, ale to będzie z rzędu gdzieś może milion, 

dwa miliony, to tak naprawdę Pan Obajtek nic nie odczuje. Będzie miał pieniądze na pozostałe 

inwestycje. Nie wspomnę też o Stora Enso, która też jest w znakomitej kondycji finansowej. Cena 

papieru zdrożała o 200 może 300% także nie wiem, nad czym Pani tak ubolewa, że ta podwyżka 

dotknęła akurat te dwa przedsiębiorstwa.  

Radna Ewa Żebrowska – Rosak: Ja tylko chciałam powiedzieć, Szanowni Państwo, tak 

humorystycznie, że nie ubolewam, ja naprawdę nie ubolewam, tylko się cieszę, że coś się na tej 

sesji zadziało. Z Panem Stanisławem się bardzo lubimy, zawsze na komisjach siadamy koło siebie. 

Chciałam tylko powiedzieć Panie Stanisławie, że bardzo się cieszę z Pana pierwszego zdania, że 

Pan się ze mną zgodził.  

Radny Henryk Gut: Żeby uspokoić emocje, to trzeba zawsze przyjąć zasadę wiem, co mówię lub  

mówię, co wiem. Może być druga, ale to ja bym radził wszystkim nam trzymać się tej pierwszej, 

ponieważ polityka generalnie jest roztropną troską o wspólne dobro. Nie wiem, jeśli my powiemy,  

że zakłady pracy, które są na naszym terenie, są, nie będę już też wymieniał, bo pojęcie truciciel jest 

negatywnym pojęciem. To ja bym się bardzo, bardzo zastanowił, żeby publicznie wyrażać taką 
opinię. Ponieważ te zakłady tutaj, no przecież one płacą podatki i to duże dla naszego Miasta. Więc 

trzeba roztropnie, naprawdę roztropnie, żeby, no są jakieś powody ku temu, że były te podwyżki,  

to nie o to tu chodzi, natomiast trzeba roztropnie rzeczywiście używać, żeby ich negatywnie  

nie przedstawiać. Bo mówimy o tym, żeby te inwestycje tutaj były. Z tego, co ja się orientuję.  
Nie jestem fachowcem, że rzeczywiście bardzo dużo jest instalacji, które ograniczają te uboczne 

skutki. Więc, no, jeśli sygnał idzie od nas tam w tamtym kierunku no to nie powinien taki pójść. 
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Także tutaj te emocje, to zawsze trzeba wygasić na spokojnie i wtedy nie będzie pewnie takich 

słów, bo to można się zapomnieć gdzieś tam, w tej wypowiedzi. To tylko tyle, ku rozwadze.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek: Panie Henryku ja cieszę się, że Pan 

powiedział, że zabierający głos powinien wiedzieć, co mówi, albo mówić, co wie, przecież  
ja to zawsze podkreślam, że Radny przede wszystkim powinien wiedzieć, co mówi. Niekoniecznie 

mówić sobie, bo wtedy mówi nie na temat, ale myślę, że tutaj Pan nie może nam zarzucić tego,  

że my mówimy, nie na temat, ale z Pana, jakby wydźwięku tego zabrania głosu wypowiedzi 

wynika, że Pan chętnie by poparł budowę spalarni w Wojciechowicach, prawda? No to Pan 

twierdzi, że to nie są żadni truciciele, prawda? Oni zabezpieczają, a odnosząc się już konkretnie do 

tych zakładów, które wcześniej wymieniłem, ja powtórzę, trują. Bo takie jest odczucie społeczne i 

jak Pan będzie rozmawiał z mieszkańcami, a zachęcam Pana, żeby Pan porozmawiał, to Pan się 
dowie, kto miał rację, czy ja czy Pan.  

Radny Adam Kurpiewski: Ja chciałem tu uspokoić też tą dyskusję, bo naprawdę już schodzimy  

na poboczne tematy, a tu najważniejsza jest ta uchwała, nad którą właśnie tutaj debatujemy. 

Uchwała jest pro gospodarcza, pro rozwojowa i bardzo dobra. Tak naprawdę Pan Prezydent 

zaproponował nam i Radzie Miasta i my się do tego przychylamy, naprawdę dobre rozwiązanie, nie 

tylko dla transportowców, bo być może też dla budżetu Miasta Ostrołęki, bo zobaczymy za rok, 

jakie przyniosą efekty, czy będzie zmniejszenie wpływów, czy zwiększenie, bo być może tak jak 

był Pan Skarbnik nam przedstawiał argumentację na Komisji Budżetu, zwiększy się liczba 

rejestrowanych pojazdów na terenie Ostrołęki, bo posiadamy, czy umiejscowionych jest na terenie 

Ostrołęki kilka firm leasingowych, które wybierają sobie po prostu miejsca najtańsze do 

prowadzenia biznesu, a mimo, że są siedzibą w Ostrołęce, mogą rejestrować samochody w gminach 

ościennych. I to jest taka trochę walka konkurencyjna. My wychodzimy przed szereg. Pokazujemy, 

że możemy być przyjaźni dla przedsiębiorców i mam nadzieję, że taki kierunek będzie dalej 

przyświecał temu Samorządowi, Prezydentowi, nam Radnym i na tym skończmy i nie 

rozmawiajmy już o pozostałych firmach.  

Radny Jacek Łuba: Chciałem tylko stwierdzić, że odeszliśmy zbyt daleko od uchwały podatkowej 

do zakładów, które trują miasto i tylko chciałem porządkowo zaapelować, żebyśmy przeszli  

do meritum. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ja myślę, że Panie Radny to było takie dobre 

nawiązanie. Oczywiście to wypłynęło od Wiceprzewodniczącego Szatanka, ale nie trudno się z nim 

nie zgodzić, bo są to sprawy tak bardzo sobie bliskie, bo z tego, co sobie przypominam, no to 

właśnie ta inicjatywa wyszła od Pana i Pana kolegów, jeżeli chodzi o te zakłady, które w Ostrołęce 

zanieczyszczają to powietrze, ja to przypomnę. Ja oczywiście ten pogląd poparłem. To zostało 

powiedziane dzisiaj, ale ja przypomnę. Proszę porozmawiać sobie z mieszkańcami naszego miasta  

i nie tylko. Ci szczególnie, którzy odwiedzają nasze miasto, są tutaj przejazdem, jakie są ich 

odczucia, jeżeli chodzi, o jakość o powietrza. Także, no, nie ukrywajmy, o takich rzeczach 

powinniśmy mówić. Radny Jacek Łuba: Tak, Panie Przewodniczący ja rozumiem jakby moje 

zdanie i mojego klubu, to myślę, że wszyscy znamy, Państwo znacie. My na pewno. Byliśmy 

inicjatorami pewnych uchwał i oczywiście zgadzam się tu z przedmówcami, jakby merytorycznie. 

Tylko, że przy tym punkcie to może za daleko już odeszliśmy. Wydaje mi się, że szliśmy już w złą 
stronę. My ten temat przedyskutowaliśmy bardzo szeroko i ten temat będzie jeszcze dyskutowany, 

bo wiecie Państwo, że ten temat nam wróci niedługo i na pewno na komisjach i na sesji. Tylko ja 

tak porządkowo po prostu zwróciłem uwagę. Ja nie mówię, że ktoś tutaj jakąś nieprawdę, czy źle 

coś mówił, ja tylko porządkowo, żeby Pan Przewodniczący też pilnował, żebyśmy trzymali się 
meritum sprawy.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ja pilnuję, bo mówiliśmy o podatkach, a Pani 

Radna Ewa Żebrowska – Rosak właśnie wypowiedziała się na temat podatków i tych zakładów. I 

tak mówię, no w nawiązaniu i ma takie prawo. 

Radny Mariusz Mierzejewski: Ja w sumie tylko chciałem potwierdzić to, co kolega Jacek 

powiedział. Znaczy merytorycznie, jesteśmy bliżej tego stanowiska i tym stwierdzeniem, które  

tu kolega Przewodniczący Szatanek wygłasza, czyli merytorycznie, jeżeli chodzi o tamtą uchwałę, 
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no to ona była po to, bo mamy też taką opinię, że no wystarczy wyjść na Ostrołękę i zaciągnąć się 
nosem. Wtedy wszystko jest jasne i tutaj jakby no pewne stwierdzenia same się nasuwają. Wydaje  

mi się i ludziom, że tak powiem bardziej biegłym w tej tematyce i po prostu osobom, które o takie,  

a nie inne opinie ile mają na temat tej, jakości powietrza w Ostrołęce. Szczególnie w ostatnich kilku 

miesiącach. Każdy wie, z którego miejsca te zapachy dobiegają.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ja bym tutaj też poprosił, żeby posłuchać 
głosu rozsądku Radnego Jacka Łuby. Jednak rozmawiać o tych podatkach od środków transportu. 

Do tego tematu myślę, że jeszcze na pewno nieraz wrócimy, ale dobrze, że ta dyskusja się 
wywiązała, bo ona jest w moim odczuciu bardzo ważna.  

Radna Ewa Żebrowska – Rosak: Oczywiście też w kwestii merytorycznej jestem za tym 

projektem uchwały. Uważam, że to sprzyja naszym przedsiębiorcom i w konsekwencji finansom 

naszego odbiorcy. Natomiast, żeby uporządkować tylko już na koniec, chciałam powiedzieć, może 

humorystycznie, że Jestem zaskoczona, że Pan Radny Stanisław zareagował na słowa Pana 

Radnego Henryka Guta, ponieważ ja słów pod tytułem mówię, co wiem absolutnie nie wzięłam do 

siebie. Wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek: Ja się odniosę w tej chwili  

do przedstawionego projektu uchwały na prośbę Pana Jacka Łuby. Chciałbym zapytać, ponieważ  
nie wiem, czy ja dobrze to by wszystko zapamiętałem, ale deklaracje podatku od środków 

nieruchomości składa się do 15 lutego. I teraz ja miałbym takie pytanie i prośbę, bo jeśli chcemy 

zachęcić, powiedzmy z innych gmin, żeby mogli na przykład złożyć tą deklarację u nas, więc 

musieliby zarejestrować tą swoją działalność gospodarczą i to mówię w kontekście wypowiedzi 

Radnego Pana Adama Kurpiewskiego, bo on powiedział, stwierdził, że po roku się okaże. Być 
może ten rok nie będzie tym miernikiem takim, że te firmy nie zdążą jeszcze przerejestrować tej 

swojej działalności gospodarczej i nie zdążą złożyć tych deklaracji do 15 lutego. Czy właśnie ten 15 

luty jest tą datą taką graniczną, że trzeba składać deklaracje i co mogą zrobić inni przedsiębiorcy, 

którzy  

by chcieli skorzystać powiedzmy z tej naszej zachęty i składać te deklarację u nas, żebyśmy my byli 

beneficjentem tych podatków?  

Zastępca Skarbnika Mariusz Plewko: Szanowni Państwo, ten termin ustawowy 15 lutego to jest 

oczywiście termin dla tych podatników, gdzie obowiązek trwa cały rok podatkowy. Czyli jakby jest 

na 1 stycznia i przed 15 lutego. Natomiast, jeżeli ktoś zdecyduje się, że tak powiem przenieść się z 

tą swoją działalnością gospodarczą w trakcie roku podatkowego, to wtedy ma obowiązek złożenia 

takiej deklaracji w 14 dni, od, że tak powiem zaistnienia okoliczności uzasadniających powstanie 

tego obowiązku, czyli powiedzmy, jeżeli zrobi to w jakichś kolejnych miesiącach, to wtedy składa 

deklarację i oczywiście płaci podatek proporcjonalnie do liczby miesięcy, kiedy ten obowiązek 

trwa. Także tak to wygląda. Także tu nie ma nie ma żadnych przeszkód. O tym oczywiście mówi też 
ustawa.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na terenie Miasta Ostrołęki. 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 – 2042 wraz z autopoprawką.   
18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2023 rok wraz z autopoprawką. 
Sprawozdawca Komisji Budżetów i Finansów Mariusz Popielarz: Prezydent Miasta przedłożył 

radzie projekty uchwał w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2023 - 2042 

oraz projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. Projekty te zakładają 
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między innymi zwiększenie planu dochodów o kwotę przeszło 154 000 z tytułu wpływu ze 

zwrotów dotacji oraz płatności wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem przez podmioty, które 

otrzymały te dotacje z miasta. Zwiększenie planu przychodów o kwotę 3 507 202 złote, tu 

wprowadzenie między innymi poprzez wprowadzenie niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu wynikającym z rozliczenia środków właśnie, jeśli chodzi o dotację, 
emisję obligacji w kwocie przeszło 3 410 000 złotych. Wprowadzenie nowych zadań 

inwestycyjnych pod nazwą Rewitalizacji terenów przy ulicy Marszałka Józefa Piłsudskiego w 

kwocie 60 000 złotych. Budowę Zespołu Przedszkolnego Nr 2 w Ostrołęce przy ulicy 

Blachnickiego, w kwocie 500 000 złotych. Ponadto projekt ten zakłada przesunięcie planu 

wydatków Urzędu Miasta, polegające na zmniejszeniu planu wydatków na kwotę 66 000 złotych na 

zakup serwera, zmniejszenie planu w dziale na zadania inwestycyjne, pod nazwą zakupy 

inwestycyjne o kwotę 35 000 złotych w celu wprowadzenia planu na zadaniu inwestycyjnym 

Cyfrowa Gmina. Dokonanie przesunięć planu wydatków w zakresie dotacji przedmiotowej budżetu 

dla niepublicznych jednostek w systemie oświaty, kwota 500 000 złotych oraz zgodnie z uchwałą 
Rady Miasta w sprawie likwidacji samorządowego Zakładu Budżetowego pod nazwą 'Park Wodny 

w Ostrołęce', zmienia się nazwę Samorządowego Zakładu Budżetowego Na 'Park Wodny w 

likwidacji'. To tyle, jeśli chodzi o zmiany proponowane przez Pana Prezydenta. Komisja na swym 

posiedzeniu w przypadku punktu 17 to jest zmian w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023 - 2042 przyjęła ten projekt uchwały głosami 7 za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się. W przypadku punktu 18 to jest zmian w projekcie uchwały 

budżetowej na 2023 rok, również przyjęła ten projekt głosami 7 za, przy braku głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się i rekomenduje radzie przyjęcie tych projektów uchwał.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – Otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Adam Kurpiewski: Ja tutaj w tej autopoprawce tylko przeczytałem, bo widzę, że jest 

zdejmowane 51 000 z tej przebudowy drogi powiatowej W225, 69 Witosa do Goworowskiej. Nie 

wiem, czy ktoś będzie mógł odpowiedzieć, czy to już rozliczenie jest końcowe i to pozostałość tych 

51 000, które jest przeznaczone na wymianę pokrycia dachowego naszej Biblioteki Publicznej  

w Ostrołęce, która jak tutaj czytam i to chyba jest błąd, bo będzie, jeżeli jej nie wymienimy to 

będzie skutkować degeneracją konstrukcji dachowej. To jakby chciałbym się dowiedzieć, czy to ma 

być  
ta degeneracja tej konstrukcji dachowej?  

Skarbnik Miasta Aneta Leończyk: Niestety, ale tu wkradł się właśnie błąd. Przepraszamy bardzo. 

A jeżeli chodzi o przeniesienie tej kwoty 51 000, tak, to są pozostałości po prostu po danym 

zadaniu. Oszczędności zostały przekazane na bibliotekę. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2023 – 2042 wraz z autopoprawką.  
Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z autopoprawką. 
Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Uchwała została podjęta. 
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18A. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zamiaru 

przekształcenia Przedszkola Miejskiego Nr 1 „Kraina Uśmiechu”  ul. rtm. W. Pileckiego 11a  

i ul. gen. W. Sikorskiego 2/10 w Ostrołęce oraz Przedszkola Miejskiego Nr 9 „Bajkowa 

Kraina” ul. ks. Franciszka Blachnickiego 16 w Ostrołęce poprzez zmianę ich siedziby. 
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Szanowni Państwo, ja może zacznę też od 

autopoprawki redakcyjnej, bo właśnie teraz wyczytałam, że w § 2 jest literówka w jednym i w 

drugim projekcie uchwały. Chodzi o słowo kontynuowania. A teraz już do uzasadnienia. Jakiś czas 

temu Państwo podjęli uchwałę o powołaniu dwóch zespołów przedszkolnych w Ostrołęce, a ma to 

związek  

z ogromną potrzebą powstania nowych obiektów przedszkolnych w mieście Ostrołęka. Dlatego,  

że budynki dwóch przedszkoli, myślę tu o 16 i 10 są w złym stanie technicznym i należy dzieci 

przenieść do lepszych warunków. Natomiast, jeżeli chodzi o osiedle Centrum, o ul. Blachnickiego,  

to przypomnę, jedno przedszkole mieści się w zasobach Szkoły Podstawowej Nr 10, która jest 

największą szkołą w mieście i potrzebuje większej przestrzeni dla lepszej organizacji i edukacji 

dzieci w tej szkole. A drugie przedszkole, czyli Nr 1, mieści się w zasobach Spółdzielni 

Mieszkaniowej  

i są to też takie pomieszczenia dostosowane dla potrzeb przedszkoli na bazie mieszkań. Kolejnym 

etapem, związanym z tymi zmianami jest obowiązek spoczywający na organie prowadzącym, 

powiadomienia rodziców dzieci oraz organ sprawujący nadzór pedagogiczny, w tym przypadku 

Mazowieckiego Kuratora Oświaty, o ewentualnej zmianie siedziby przedszkoli, co najmniej  

na 6 miesięcy przed końcem roku szkolnego. Zatem Prezydent Ostrołęki ma taki obowiązek 

wykonać do końca lutego bieżącego roku. W związku z powyższym, ta uchwała o zamiarze 

przekształcenia jest nam niezbędna. Rozumiem, że to jest jakaś uciążliwość dla Państwa Radnych, 

no, bo dzisiaj pierwsze czytanie, ale ponieważ trwał proces pozyskania terenu przy ulicy 

Blachnickiego, nie można było przygotować tych projektów wcześniej. Na dziś mamy już sprawę 
wyjaśnioną. Wyrażamy tym samym wdzięczność Zarządowi Spółdzielni Mieszkaniowej Centrum 

za podjętą decyzję. Stajemy się właścicielami tego gruntu, na którym przedszkole powstanie i 

prosimy o życzliwość i przyjęcie tych projektów.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – Otworzył dyskusję w tym punkcie. Głosów  

w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Miejskiego Nr 1 „Kraina 

Uśmiechu” ul. rtm. W. Pileckiego 11a i ul. gen. W. Sikorskiego 2/10 w Ostrołęce oraz Przedszkola 

Miejskiego Nr 9 „Bajkowa Kraina” ul. ks. Franciszka Blachnickiego 16 w Ostrołęce poprzez 

zmianę ich siedziby wraz z poprawką redakcyjną. 
Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

18B. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zamiaru 

przekształcenia Przedszkola Miejskiego Nr 10 ul. Mazowiecka 7 w Ostrołęce oraz Przedszkola 

Miejskiego Nr 16 „Kraina Odkrywców” ul. Powstańców 4 w Ostrołęce poprzez zmianę ich 

siedziby. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Myślę, że tutaj analogiczna sytuacja, jak Pani 

Prezydent mówiła, bo to uzasadnienie już praktycznie wcześniej Pani Prezydent przedstawiła.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – Otworzył dyskusję w tym punkcie. Głosów  

w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Miejskiego Nr 10 ul. 

Mazowiecka 7 w Ostrołęce oraz Przedszkola Miejskiego Nr 16 „Kraina Odkrywców” ul. 
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Powstańców 4  

w Ostrołęce poprzez zmianę ich siedziby. 

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

18C. Rozpatrzenie skarg. 

Pana A. F. z dnia 20 grudnia 2022 roku na działalność władz Miejskiego Parku Wodnego  

w Ostrołęce. Pani E.J.M. z dnia 19 stycznia 2023 roku na Prezydenta Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Szanowni Państwo, Wysoka Rado. Dziś przed 

sesją odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i na tym posiedzeniu komisja 

rozpatrzyła te dwie skargi i ma wypracowane stanowiska w tych sprawach.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Ewa Szatanek: Szanowni Państwo, tak, 

jak Pan Przewodniczący powiedział w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Komisja zapoznała się z dwoma skargami, odnośnie skargi Pana A.F. z dnia  

20 grudnia 2022 roku i uznała oczywiście, że Rada Miasta jest właściwa do jej rozpatrzenia  

i postanowiła wystąpić do Prezydenta Miasta o wyjaśnienie w przedmiotowej sprawie, jak również 
zarekomendować wysokiej Radzie przedłużenie terminu rozpatrzenia tej skargi do najbliższej sesji, 

zaplanowanej na dzień 27 lutego i zadecydowała o tym w głosowaniu 5 głosów za, przy braku 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Natomiast w przypadku drugiej skargi, Pani E.J.M. z 

dnia  

19 stycznia na Prezydenta Miasta, Komisja również na dzisiejszym posiedzeniu zapoznała się  
z treścią tej skargi i postanowiła wystąpić do Prezydenta Miasta o wyjaśnienia w przedmiotowej 

sprawie, jak również zarekomendować Wysokiej Radzie przedłużenie terminu rozpatrzenia tej 

skargi również do najbliższej sesji, zaplanowanej na 27 lutego, bieżącego roku i zadecydowała o 

tym  

w głosowaniu głosami 5 za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – Otworzył dyskusję w tym punkcie. Głosów  

w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie przedłużenie terminu 

rozpatrzenia skargi Pana A.F. z dnia 20 grudnia 2022 roku na działanie władz Miejskiego Parku 

Wodnego w Ostrołęce do najbliższej planowanej sesji Rady Miasta, to jest 27  lutego br.  

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, termin rozpatrzenia skargi został przedłużony. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie przedłużenie terminu 

rozpatrzenia skargi Pani E.J.M. z dnia 19 stycznia 2023 roku na Prezydenta Miasta Ostrołęki  

do najbliższej planowanej sesji Rady Miasta, to jest 27  lutego br.  

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, termin rozpatrzenia skargi został przedłużony. 

 

19. Przyjęcie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc 

grudzień 2022  roku.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – Otworzył dyskusję w tym punkcie. Głosów  

w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie przyjęcie informacji 

Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc grudzień 2022 roku. 

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Informacja została przyjęta. 

 

20. Oświadczenia Radnych.  
Pan Radny Henryk Gut: Chciałem oświadczyć, że reprezentuję Stowarzyszenie Rodzina Polska, 

które w ostatnim czasie nabyło taki obiekt zabytkowy na działalność Liceum Klasycznego  

w Ostrołęce. W związku z powyższym, jakby skutkiem tego będzie poszukiwanie przez  

to Stowarzyszenie i całe środowisko środków na remont tego obiektu, no, bo bardzo dużo jest 

rzeczywiście tam do wykonania pracy i teraz jest taka uchwała Rady Ministrów, która wychodzi 

naprzeciw między innymi też tym potrzebom i ta uchwała Rady Ministrów została uchwalona  

23 listopada 2022 roku o Rządowym Programie Odbudowy Zabytków i teraz wnioski jakby, czyli 

akcje zgłoszenia do tego programu mają Samorządy, czyli gminy, powiaty i województwa i również 
nasz Samorząd może i z tego, co wiem to podjął działania, żeby wziąć udział w tym programie.  

W związku z powyższym, na pewno tutaj i Szanowni Państwo Radni też będziecie za tym, ażeby 

jakby wesprzeć te działania Samorządu by te podmioty i te zabytki, które wymagają rzeczywiście 

potrzeby środków, uzyskały takie możliwości, więc tutaj ze swojej strony, jako Radny chciałem 

oświadczyć, że takie działania też będę podejmował, aby wspomóc i jakby przekonać  
z uzasadnieniem, że nasz Samorząd winien do tego programu przystąpić, żeby wesprzeć, że tak 

powiem też te podmioty, które nie są jakby własnością samego Samorządu, ale są na terenie 

Samorządu. Przytoczę tylko ustawę o ochronie zabytków z 23 lipca 2003 roku, że w artykule 19  

o ochronie zabytków w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego uwzględnia się 
ochronę zabytków nieruchomych wpisanych do rejestru zabytków i ten zabytek, który nabyliśmy 

też jest wpisany do rejestru zabytków między innymi, bo na pewno inne podmioty też takowe mają, 
więc jakby do nas też tutaj Samorządu po prostu należyta ochrona i te działania wszystkie, które 

będziemy w tym podejmować, one temu służą, to tylko chciałem oświadczyć. No i oczywiście, 

ponieważ były różne tam komentarze takie wcześniej, wynikające chyba z niejasności, to chcę 
przekazać,  
że Stowarzyszenie od Ministerstwa Edukacji Nauki otrzymało środki w kwocie 2 milionów złotych 

i za te środki w ramach programu inwestycje w oświacie nabyło ten obiekt. Tak, żeby tutaj  

ci, co słuchają wiedzieli też i Szanowni Państwo Radni, że tak to się wszystko odbywało i myśmy 

tutaj złożyli też do tego programu wniosek, został pozytywnie rozpatrzony i dlatego też sprawy 

mają się tak, jak wygląda na dzisiaj. To tyle, bardzo dziękuję. 
 

21. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki.  
Radny Jan Rzewnicki: Panie Przewodniczący, chciałbym tylko dopytać o termin najbliższej sesji, 

czy 27 lutego 2023 o 16.00? 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: 15.15 z tego, co pamiętam. Przed chwilą 
rozpatrywaliśmy skargi i przyłożyliśmy do najbliższej sesji dnia 27 lutego i będzie to sesja  

w godzinach popołudniowych. To jest ta zmiana terminu związana z feriami zimowymi. 

Radny Jan Rzewnicki: Chodzi mi o godzinę, bo chcielibyśmy tutaj zawodowo się przygotować. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Myślę, że ta informacja jest u Pani Kierownik 

Iwony Jankowskiej, ale z tego, co pamiętam, to jest to godzina 15.15.  
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22. Zakończenie obrad LXXV sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zakończył obrady LXXV sesji Rady Miasta 

Ostrołęki. 

Sesja trwała od 10.00 do 12.30. 

 

 

Protokołował: 

Ewelina Piechocka 

Grzegorz Ciecierski            

                                                                                                                 Przewodniczył: 

 

 Przewodniczący Rady Miasta 

                       Ostrołęki 
 

           Wojciech Zarzycki  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


